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Norges Miljøvernforbund (NMF) krever et avslag på søknaden om 
kraftutbygging av Strindelva kraftverk. 

 

NMF er av den oppfatning av at all ny kraftutbygging i vassdrag nå bør 
stoppes. Norge har oppfylt alle lovnader ovenfor EU med 67.5 % fornybar 
energi innen 2020 med god margin med de søknadene på vann og vindkraft 
som det allerede er gitt en godkjenning til en utbyggelse for. Norge har også 
12-15 TWH i overskuddskraft hvert eneste år, og det er derfor helt 
unødvendig å bygge ut mer av vår urørte natur. Dette og vissheten om at 
Norge kun har ca. 10 % urørt natur/villmark igjen på landsbasis som ikke 
er påvirket av menneskelig aktivitet gjør at all ny kraftutbygging nå må 
stoppe. Er man av den oppfatning av Norge allikevel må produsere mer 
kraft, så er NMF meget opptatt av at en utskifting, og oppdatering av de 
gamle turbinene på de eksisterende vannkraftverkene, og som er meget 
gamle må skje før en kan begynne å tenke på å legge nye bekker og 
vassdrag i rør. Dette er et absolutt krav fra NMF. 
 
 
http://www.dagbladet.no/nyheter/i-sor-norge-er-nesten-all-villmark-helt-
borte/62709471 
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Spesielle grunner til at det ikke må godkjennes en utbygging av 
Strindelva vassdraget. 

 
Strindelva  er allerede utbygd med et minikraftverk i nederste del av elva, 
og en ny utbygging vil føre til at resten av elveløpet opp til Bjørtjønna 
vannet vil bli  sterkt regulert og miste sin verdi visuelt , og også miste mye 
av sitt artsmangfold.  Elven inneholder også et bekkeløft , elveløp og 
fossefall som er av nasjonal betydning ,og er rødlistet som nær truet (NT) 
av miljødirektoratet.  
 

Det skal tas hensyn til de prioriterte naturtypene bekkekløft og 
fossesprøytsone ved etablering av småkraftverk. Dette er naturtyper med 
konstant høy fuktighet og naturforhold som kan gi høyt artsmangfold og 
stort innslag av rødlistearter.  
Deler av strekningen hadde antydninger til kvaliteter som kan identifisere 
de prioriterte naturtypene «bekkekløft, bergvegg og fossesprøytsone. At 
utbygger finner grunn til å nedklassifisere biologens funn som ;  « De var 
likevel av en så liten dimensjon i utbredelse og kvalitet at det ikke blir 
registrert som prioritert naturtype « Anser vi i NMF blir gjort for å få en 
lettere godkjennelse av prosjektet hos NVE.  
NMF har ved flere tilfeller sett at biologens funn i forhold til lokal kunnskap, 
eller andre undersøkelser av influensområdet  blir nedklassifisert i 
utbyggers søknader. Dette ser NMF svært alvorlig på, og har ved flere 
anledninger anmodet NVE om å gi biologer som er på befaring i området 
mye bedre tid, enn de 1-2 dagene de nå er i felten. NMF anmoder også NVE 
om at de  kvalitet sikrer funnene biologene gjør ved også la et annet firma 
enn det utbygger leier inn ,til å foreta de samme biologiske undersøkelsene 
i området utbygging er planlagt. Det NMF ser i en større og større grad er en 
« bukken og havresekken « undersøkelse av artsmangfoldet fra innleide 
firmaer til å foreta de biologiske undersøkelsene av Influensområdet. Dette 
fører igjen til at mange viktige biotoper ,og også rødlistearter kan bli 
oversett for å få en lettere godkjennelse av prosjektet fra NVE. Et annet  
alternativ  er at NVE eller staten selv leier inn firmaer for å foreta en 
objektiv og grundig biologisk befaring i felten av influensområdet.  Slik det 
er nå er det utbygger selv som i større og mindre grad legger føringer for 
hvilke funn som er viktig , og ikke viktig å få med i søknaden om utbygging. 
Det kan bli alt for fristende for innleide firmaer til å  « pynte» på 
resultatene, eller «overse» resultater av biologiske funn ved at det er 
utbygger som bestemmer hvilke firmaer de skal leie inn til å foreta de  
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biologiske undersøkelsene. Disse firmaene er jo avhengig av å få flere 
oppdrag fra samme utbygger, eller andre utbyggere ved senere 
anledninger.  
 
 
NMF håper at NVE forstår vår bekymring her, og foretar endringer for å 
sikre at alt artsmangfold blir skikkelig registret, og at en beslutning om 
utbygging, eller ikke en utbygging av vassdrag fra NVE  blir gjort på en 
grundig og objektiv biologisk undersøkelse av hele influensområdet. Norge 
har ikke råd til miste en eneste rødlistet art eller naturtype til på grunn av 
slurv, dårlig tid, eller velvilje til utbygger av innleide firmaer som skal foreta 
de biologiske undersøkelsene. 
 
 
Konklusjon. 
 
 
Norges Miljøvernforbund fraråder NVE om å gi Nordvest energi A/S 
tillatelse til en utbygging av Strindelva kraftverk på et prinsipielt 
grunnlag, og på grunnlag av overnevnte punkter. 
 
 
 
Leder Norges Miljøvernforbund                            Saksbehandler 
 
Kurt Willy Oddekalv                                             Arne Roger Hansen 
 

                                                 
………………………..                                         …………………………………………. 
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